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De Biest, een wijk met toffe buren ! 

 

Na de oproep in ons vorig nummer kregen we 

van verschillende burensamenkomsten een 

foto.    

Het is verheugend te zien dat buren goed met 

elkaar opschieten en gezellig samen zitten.   

Dat is geen wereldnieuws dat het journaal 

haalt, maar wij vinden het zó belangrijk dat 

we dit graag tonen in jullie wijkkrantje. 

(zie verder in dit blad). 
 
 
 

 

Een vakantiefoto met ’t Biesteneirke in ’t Biesteneirke ? 

 

Nu hebben we een ander voorstel.    Neem eens een Biesteneirke mee op 

vakantie en maak een vakantiefoto 

waarop je ‟t Biesteneirke toont op de 

plaats waar je bent.  Dit kan je 

doen, waar je ook bent : aan de an-

dere kant van de wereld, gewoon in 

je eigen tuin of … bij je buur. 

 

 

Je mailt de 

foto naar 

biesteneirke@boss.be  samen met een beetje 

uitleg en je verschijnt misschien in het volgende 

nummer.  Wie stuurt de origineelste foto ?   

Je zal wel eventjes moeten wachten op de publi-

catie, want ook wij nemen vakantie. 

 

 

Het volgende Biesteneirke ontvang je begin oktober. 

 

 

mailto:biesteneirke@boss.be
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Afscheid van het 6de leerjaar – VBS Biest 
 

Het 6de ljr. was supertof met alle leuke activiteiten die we gedaan 

hebben. Ik zal de school missen! 

Jens Baert 
 

Het was hier supertof. Vooral toen we meter-peter werden vond ik 

het erg fijn. Later zal ik deze supertijd nooit vergeten!  
 

Margot Callens 
 

’t Is jammer dat het 6de ljr. er op zit. Dat is nog niet alles, de lagere 

school is bijna voorbij. Nu ik naar het middelbaar ga wordt alles an-

ders. Ik zal het 6de zeker missen!                                           Jofre Claeys 
 

 

Ik ben erg blij dat ik in de Don-Boscoschool zit. Ik vind het spijtig dat 

ik daar weg moet. Ik zal alle meesters en juffen missen. 

                                                                             Michiel Debrabandere 

 

Het was een super leuk jaar.  Niet alleen heb ik veel bijgeleerd over 

taal, Frans en wiskunde maar ook over ICT en over mijn studiekeuze. 

Het was super!                                                                      Sarah Dehelt 

 

Aan deze super toffe tijd op de lagere school zal ik nog lang den-

ken. En zeker aan het 6de ljr.! We leerden niet alleen de leerstof, 

maar ook ondernemen, werken met de IPod-Touch en dan ook 

nog die toffe bezoeken zoals van mevr. Kroes en prins Constantijn 

van Oranje Nassau.                                                    Gianni De Meester 
 

Voor mij waren het 6 hele toffe jaren. Ik zal deze school heel hard 

missen. De Biest was superleuk. Hopelijk wordt mijn volgende school 

dat ook.  Wat ik wil worden weet ik echter nog niet! 

Anton Denoulet 
 

Van klein naar groot, van groot naar klein, ik zou hier altijd willen 

zijn. Groot worden wil ik graag, maar deze school verlaten knaagt 

in mijn maag! 

 Alexandra De Schrijver 
 

Na 9 jaar op de Biest heb ik al heel wat meegemaakt. Juffen en 

meesters die komen en gaan. Maar het laatste jaar onthoud je het 

best, vooral dit jaar met de vele leuke dingen. Kortom dit was een 

jaar om nooit te vergeten.                                                Judith Desmet 
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Het was leuk op de Biest, maar ik moet nu naar het middelbaar.  

Bedankt iedereen! 
 

Lorenzo Desmet 

  

Ik was hier van in het 4de tot in het 6de leerjaar. Het was hier super, 

tof, speciaal, leuk! 
 

Karen Desplenter 
 

Het 6de was heel plezant, we hebben heel veel gedaan.  

Deze school is dik OK.  Ik heb daar veel beleefd!  
 

Baptist Dewaele 
 

 

Het 6de was superleuk. De uitstappen, het leren, de projecten, tech-

nologieën werden met veel enthousiasme gedaan! 
 

Arne Dewijngaert 
 

Na zoveel jaren doet het raar als de mensen zeggen:  

‘Het is je laatste jaar, hé!’  

Ik vond de Biest een keizotte school, waar ik altijd aan zal denken, 

telkens als ik een grote stap moet zetten!                     Margo D’Hondt                                                                                   
 

 

Deze school en het 6de leerjaar waren super tof. Het digitale school-

bord en de I-Pod vond ik heel leuk. Wel jammer dat ik afscheid 

moet nemen van deze school! Onze meester organiseerde ook veel 

leuks.                                                                                             Axel Dion 

 

In het 6de leerjaar was het super leuk. We werden op onze school 

goed voorbereid op het secundair. Ook alle projecten waren me-

gatof! 

                                                                                               Michiel Kindt 

 

Na 10 jaren op de Biest moet ik deze fantastische school verlaten. 

Het was een tijd die ik nooit vergeet. Onze klas was opgegroeid tot 

een toffe bende. Nu gaan we elk onze eigen weg. Het laatste jaar 

op de Biest was super leuk! We kregen elk ons mete- of petekindje. 

En wat me zeker zal bijblijven waren de gebeurtenissen rond tech-  

                 nologie.   Ik zal deze school missen.      

                   Ik hoop dat het in mijn volgende school  even leuk zal worden. 

                                                                                                                    Sien Himpe                                                                      
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 Jammer genoeg is dit het einde van onze lagereschooltijd. Maar dit 

jaar was ook heel bijzonder. We hebben zoveel meegemaakt. We 

gaan iedereen missen, maar vooral de leerkrachten en de directeur 

die er altijd voor ons waren. Ik en nog vele anderen gingen met ple-

zier naar school.                                                        Sébastien Moerman 

 

   

Al mijn jaren op de Biest vond ik super fijn ! Ik zal deze school zeker 

nooit vergeten!  

                                                                                                Julie Nguyen 

 
 
Ik vond deze 9 jaren op de Biest geweldig! Die zou ik nog voor geen 

miljoen willen ruilen, maar om deze jaren op de Biest nog eens over 

te doen, daar zou ik wel één miljoen voor geven! 

Eline Vancraeyveldt 
 

 
Op de Biest heb ik volop genoten van de gezellige sfeer en de leu-

ke activiteiten, maar ook van de helpende handen van de mees-

ters en de juffen. Een tijd die ik nooit zal vergeten. 

                                                                              Margot Vancraeyveldt 
 
 

Ik startte in het 2de leerjaar. Ik vond hier een super directeur.  

Het was een boeiende tijd van leren en spelen. 

 In het 6de ljr. ontmoette ik veel nieuwe mensen en leerde veel over 

technologie.  De ontmoeting met Prins Constantijn vond ik heel bij-

zonder.                                                                      Marten Vandeputte 
 

Na 9 mooie jaren, ik kan het niet verklaren. Bijna heel mijn leven zat 

ik hier.  Mijn vriendinnen waren kanjers net als de meesters, de juffen 

en de directeur. Ik bedank jullie héél veel! Ik zal het nooit vergeten. 

                            Louisa Vander Plaetse 

  
 

De Biest was heel tof! Ook was er iedere vrijdag Radio-Biest ‘voor en 

door de kids’ en ook TV-Biest mocht er zijn. 

                                                                                             Brent Verbeke 
 
 

 

Na al die mooie dagen, die ze ons allemaal gaven, moeten we nu 

de Biest verlaten. Maar ik zal het nooit vergeten, wat ze allemaal 

voor ons deden.                                                                       Julie Wante 
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   Wie is wie bij ’t Biesteneirke ? 
 

Me even voorstellen: ik ben  Freddy  Peers en sa-

men met mijn echtgenote Marie-Jeanne  Vanhoutte 

wonen we al 36 jaar op de Biest, waar we drie kinde-

ren kregen.  David, Veronique en Charline die ons tot 

op heden zeven kleinkinderen bezorgden. De meeste 

vrije tijd gaat dan ook naar de oppas hiervan. Toen ik 

enkele jaren geleden vernam dat er nog medewerkers 

gevraagd werden voor de verdeling van  „t Biesteneir-

ke stelde ik me onmiddellijk ter beschikking gezien 

we vroeger altijd in het actieve leven stonden van 

K.A.V., K.W.B. en de Biestfeesten waarvan we  spijtig 

genoeg moesten  afhaken door ons weekendwerk. Dit was dan ook een 

gelegenheid om terug een beetje met de biestenaars in contact te blij-

ven en soms onderweg een gezellige babbel te hebben. Zo bezorg ik nu 

„t Biesteneirke in de Kuipersstraat en hopelijk mag ik dit nog lang doen. 

Het is telkens uitkijken naar de rubriek „ten huize van‟ om te ontdekken 

wat voor wonderlijke mensen op onze Biest wonen en natuurlijk onze 

klokkentoren niet vergeten waar het zo fijn is om onder te wonen. 
Freddy 
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7de ZOMERFEEST MOLENPARK 
in de feesttent  

Korenbloemstraat - Hoogmolenstraat 
 

ZATERDAG 10 JULI 

 

APERITIEF  vanaf  18u.   
 

REUZENBARBECUE  tussen 19u en 21u30. 
 

A volonté :  brochetten, worsten, kipfilet, beenhesp, 
groenten, sauzen, frieten. 

 
Prijs  :  volwassenen € 15 ; kinderen € 10        

Alle wijkbewoners en sympathisanten kunnen kaarten bestel-
len bij het bestuur en in café de Oude Molen. 

 
Aansluitend op de barbecue : 

 
SUMMER JAM met DJ DANNY VAN VLIET  (Club FM) 

Gratis toegang voor iedereen. 

 

ZONDAG 11 JULI 

      
MOLENPARKAPERITIEF 

m.m.v. brouwerij SINT-BERNARDUS 

vanaf 10u voor alle Molenparkbewoners en sympathisanten. 

Ambiance met Emmanuel en zijn blaaskapelle. 
Gratis springkasteel voor kinderen tot 10 jaar. 

 
Organisatie vriendenkring Hoogmolen : 

Nicole Terrijn, Marij Coussement, Filip Bossaert, Nic Van Coppernolle, Mia Malisse, 
Tom Reynaert, Emmanuel Vandewynckele, Gerrit Verniers, Dimitri Christiaens, 
Katrien De Moor, Xavier Wyckhuyse 
 

ALLE INFO OP   WWW.MOLENPARKFEESTEN.BE 
 

http://www.molenparkfeesten.be/
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VZW Wijk de Korenbloem : 
Wijkfeesten 20 en 21 augustus 2010 
 
       13e feestweekend ‘Wijk de Korenbloem’ 

 

 

 

Programma : 

 

 Vrijdag 20 augustus : NIEUW ! 

-> vanaf 19u ‘DROGEWORSTENKAARTING’  

iedereen welkom (ook niet-wijkbewoners)  

Inleg € 1,25. 

 

 Zaterdag 21 augustus : 

 

o 14u30   kindernamiddag 

 

o 17u playback (inschrijven bij Veronique Van Ackere,  

Koetsierstr. 1 -  verote@live.be ) 

 

o 19u aperitief  

 

o 20u Italiaanse avond voor de wijkbewoners 

 

Onze vrijwilligers komen bij u thuis langs om u persoonlijk uit te nodigen. 

 

De 13de editie van ons burenfeest gaat door in onze feesttent 

(Hoefijzerstraat, ‟t Lachend Peird). 

 

Wij zoeken nog enkele helpende handen : 

Bewoners van onze wijk die wensen mee te werken aan het feest of die 

wensen deel uit te maken van ons wijkcomité … geef gerust een seintje. 

(Veronique Van Ackere - Koetsierstr. 1 -  verote@live.be) 

 
Bart Kindt 

 
 
 
 
 

mailto:verote@live.be
mailto:verote@live.be
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99ddee  WWaarreeggeemmssee  GGoorrddeell  
zzoonnddaagg  1111  jjuullii  22001100  

 

WANDELEN: 6 – 10 – 14 km 
 

FIETSEN: 15 – 30 – 50 – 80 km 
 

Vrije start van 07u30 tot 13u00 (80 km fietsen) 
  tot 14u00  (50 km fietsen / 14 km wandelen)  
 tot 15u00 (30 km fietsen / 10 km wandelen)  
 tot 16u00 (15 km fietsen / 6 km wandelen)   

Markt Waregem 
 

Nieuwe routes (de wandel- en fietsroutes lopen niet samen). 
Voor iedere deelnemer gratis versnaperingen . 

(appel, peperkoek, yoghurt,…) – verzekering en tombola inbegrepen. 
Gratis optreden van de Kemels om 16.30 uur op de Markt ! 

 
3 euro VVK  -   5 euro ADD 

tvv vzw Hart voor Jongeren 
aangepaste vakanties en ontspanning voor jongeren  

met een fysieke en/of mentale beperking 
 

info: www.waregemsegordel.be – 0486 53 41 75 
 
 

Gordelkaarten te koop bij Alfa Solution, optiek Jan Vererfven, Veloods (Waregem), 
 boekhandel Papyrus (Beveren-Leie), drukkerij Meyhui (Desselgem),  

AD Delhaize (St.-Eloois-Vijve) en ’t Ninovietje (Nieuwenhove) 
 
 

http://www.waregemsegordel.be/
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  Lidy’s tip 
 

Confituur van kersen met Kirsch 
 
1kg rijpe kersen, 1 kg rijpe, zoete morellen, 2 kg geleisuiker, 

10 cl Kirsch. ( 1 kg vruchtenvlees voor 1 kg suiker) 
 
Was de kersen, droog ze, verwijder de steeltjes, ontpit ze boven een 

schaal zodat er geen sap verloren gaat. 

Plet de kersen licht met een pureestamper, doe de vruchten in een ruime 

kookpot en meng er de geleisuiker onder. Breng alles aan de kook en laat 

het geheel een 5-tal minuten goed doorkoken. Haal de pot van het vuur 

en meng de Kirsch er onder door. Giet de nog hete confituur in kleine 

potjes en sluit deze goed af.       Lidy 
 
 

  Het groene hoekje 
 
U kunt nu uw hagen snoeien. Doe dit bij voorkeur bij bewolkt 

weer om verbranding te voorkomen.  

Snoei bij voorkeur trapezevormig.  

Een snoeischema: 

Coniferen, beuk (Fagus) en haagbeuk 2 maal per jaar snoeien 

(juni en begin augustus) 

Ligustrum: 3 maal per jaar snoeien. 
 
Water geven: 

Tijdens een droge periode moet de tuin soms water krijgen. U kunt hier-

mee het beste zo lang mogelijk wachten. Planten gaan dan vanzelf dieper 

op zoek naar water. Vaak water geven maakt de plantenwortels lui waar-

door ze maar heel oppervlakkig gaan wortelen. Beter een enkele keer 

veel water geven dan elke dag een beetje. 
De tuinman 

 
 
 

Nieuws uit de gemeenteraad 

 

Na het aanleggen van riolen in de Industrielaan zal nu ook het wegdek 

hersteld worden.  Naast een deel asfalt en een deel beton worden ook de 

verzakte greppels vernieuwd.   

Kostprijs : ruim € 11.000 

  
Xavier Wyckhuyse, gemeenteraadslid 
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-Vrijdag 29 mei- 

   DAG VAN DE BUREN  

 

In het Molenpark  stond 

alles wat moest klaar 

staan in de garage van 

Sef en Linda …  een paar 

schragen, geen stoelen, 

geen glazen, want 't was 

de bedoeling dat ieder-

een zijn stoel en glas 

meebracht. 

De oprit was versierd 

met ballonnen, flyers en 

affiches die we van stad 

Waregem gekregen hadden; kwestie van het een beetje aangenaam te 

maken. 

Rond 19u40 kwamen de eersten toe en de stemming zat er al vlug in. 

Wat later kregen we bezoek van de reporter van Het Wekelijks  Nieuws, 

daar had Xavier voor gezorgd. 

Mooie momenten werden hiermee opnieuw op foto vastgelegd. 

We hadden geluk, het was mooi weer, waardoor we nog redelijk lang bui-

ten konden zitten, wat ook de bedoeling is op zo een avond. 

 

Toen het wat frisser werd trokken we de garage in maar de poort bleef 

open, kwestie van toch alles te zien wat er op straat gebeurde. 

De pintjes, de schuimwijn... alles liep goed naar binnen, ook de vanilleje-

never viel  bij Marleen, Ronny en Katrien goed in de smaak... 

Er was ook cola en fruitsap, maar die zijn niet opgeraakt. 

 

Xavier had nog iets lekkers in zijn frigo staan : Limoncello, lekker maar 

!!!!!!!!!! 

Er werd gebabbeld over koetjes en kalfjes, er werd gezongen... 

Katrien had zoals gewoonlijk als eerste de micro vast en verraste ons op-

nieuw met haar muzikaal talent! 

 

En zoals bij de meeste gelegenheden hoort er een optreden; 

deze keer kwamen  Linda, Sef en ikzelf aan de beurt met het liedje van 

de cowboys en de indianen: "kom pak je lasso maar" 

 

Rond 12.30  u was het feestje afgelopen en iedereen keerde tevreden en 

voldaan terug naar huis. 
Gina 
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Vrijdag 28 mei ll. was 

het weer dag van de 

buren. Naar jaarlijkse 

gewoonte kwam een 

deel van de bewoners 

van de Drafstraat in 

wijk de Korenbloem 

samen om te feesten. 

Rond 19u30 ging het 

van start.  

We hadden ons geïn-

stalleerd op de oprit 

van Jan Coorevits.  

De afspraak was dat iedereen iets mee-

bracht : drank of versnaperingen. Na de 

aperitief begonnen we rond 20u30 met 

een frietenbak.  

Nadine Waelkens en Jean Vander Rasie-

ren waren de koks van dienst. Het werd 

weer een leuke avond die afgesloten 

werd iets na middernacht !! Volgend jaar 

zijn we zeker weer van de partij ! 
  Mildred Verbeke 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij ons in het „gebuurte‟ hebben Ivan en Jacqueline Derudder uit de Kui-

persstraat zich voorgenomen ons ieder jaar op burendag uit te nodigen 

op taart en koffie. 

Daarom willen wij hen langs deze weg bedanken voor het initiatief en we 

hopen dat we dit nog lang mogen doen. 
de buren 
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  Ten huize van … 

 

We zijn terecht gekomen in de Bieststraat.  Om 19 uur hadden we een 

afspraak met „onze‟ pastoor. „Is er iets gaande‟, vraagt men zich af.  

Jawel, lezer van ‟t Biesteneirke, onze pastoor viert dit jaar zijn gouden 

priesterjubileum en voor ons is dit toch wel een reden om eens een bab-

beltje te doen met de jubilaris. 
 
E.H. Luc Goethals, je bent afkomstig uit Kuurne ? 
 
Dat klopt, ik ben de oudste van vier. Bij ons thuis, en dat sinds genera-

ties lang, was er een „commerce‟ van vlas. Aankopen en verkopen maar 

ook zaaien in Frankrijk en slijten en roten waren de dagelijkse activiteiten 

van mijn ouders. 
 
Heb je een strenge opvoeding gehad ? 
 
Wat noem je streng ? Er moest geluisterd worden en we hadden huisre-

gels die dienden gerespecteerd te worden. Maar voor de rest vond ik dat 

we wel over voldoende vrijheid en ruimte genoten. Moeder was wel ruim-

denkend in dat opzicht. Maar bijvoorbeeld in de maand juni mocht er 

geen bezoek komen. Nee, want dan moest er gestudeerd worden.  

 

In de jeugdbeweging 

kon ik mij ook volledig 

ontplooien. Eerst als lid 

en later in de leiding.  

Ik organiseerde graag. 

Fietstochten naar de 

Moezel of naar Vielsalm 

kan ik me nog levendig 

herinneren.  

Wat konden wij fietsen 

in die tijd ! 

 

Op de foto tweede van links tijdens KSA-kamp in Han-sur-Lesse in 1954. 

 
 
Lagere school gelopen in de dorpsschool ? 
 
Zeker, maar niet volledig. Voor het vijfde en zesde leerjaar zat ik al in het 

college in Kortrijk. Daar heb ik dan ook de Latijn–Griekse humaniora ge-

volgd.  
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Luc, je keuze voor priester, zorgde dat voor een schokgolf ten 

huize Goethals ? 
 
Helemaal niet. Vooreerst waren er aan moeders kant een oom en een 

grootoom die priester waren. Een tweede punt is het feit dat de‟ vlas-

commerce‟ in een dal zat. De bedrijfsopvolging van vader op zoon was 

toen niet echt een prioriteit. Een derde punt was dat mijn moeder in de 

veronderstelling was dat, indien ik niet slaagde, er zich andere mogelijk-

heden zouden aanbieden. Voor mezelf wist ik dat ik bij het niet slagen 

Romaanse filologie zou studeren. 
 
Priester worden is een roeping. Wat moeten wij ons als leek daar-

bij voorstellen ? 
 
Nee, het is geen stem van hierboven die je hoort, als ik je daarmee kan 

geruststellen. Het is voor iedereen verschillend. Voor mij was dat een 

samenloop van omstandigheden en diverse factoren. Dat ik sociaal geën-

gageerd was en ben daar hebben we het al over gehad. Maar voor mezelf 

mag ik zeggen dat de oorlog een grote impact op mij heeft gehad bij het 

bepalen van mijn beroepskeuze. Als kind kon ik mij geen enkel negatief 

beeld voorstellen van die oorlog. Ik was daar niet onmiddellijk bij betrok-

ken, honger heb ik bij mijn weten niet geleden. Meer nog, mijn grootva-

der was verplicht aan enkele Duitse hoge officieren huisvesting te verle-

nen. Die mensen maakten in mijn kinderogen indruk op mij, die waren 

voornaam en met regelmaat kreeg ik daar een geschenk van. Toen ik na 

de oorlog, bij het zien van documentaires op het college, geconfronteerd 

werd met de echte, beestachtige gruwel van de oorlog, kon ik niet om-

schrijven welk gevoel er toen door me ging. Tot op vandaag, heb ik het 

er nog moeilijk mee. Het negatieve van de mens, het kwade in de wereld, 

die confrontatie heeft zeker bijgedragen tot mijn roeping. Langs de ande-

re kant waren er ook de priester-leraars, die met overtuiging het schone, 

het ware en het goede van de mens overbrachten. De zaken die ik nu 

aanhaal moet je ook plaatsen in de na-oorlogse tijdsgeest om ze te kun-

nen begrijpen. Op vandaag zijn het  zeer zeker andere factoren die mee-

spelen bij een roeping. 
 
Je hebt lange tijd in het onderwijs gewerkt ? 
 
Dat is zo. Op 13 juli 1960 in Sint–Kruis–Brugge ben ik tot priester gewijd 

en vertrok ik naar het klein seminarie in Roeselare. Klassen met dertig 

leerlingen waren normaal. Frans, Latijn, Nederlands en uiteraard Gods-

dienst heb ik onderwezen. Vanzelfsprekend waren we ook verantwoorde-

lijk voor het liturgische beleid in de school. 
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Heb je nooit een buitenlandse opdracht overwogen ? 
 
Eerlijk gezegd, ja. Ik heb daar heel sterk over nagedacht om te werken in 

een ontwikkelingsland. Meer zelfs, ik heb ooit een concreet aanbod ge-

kregen om les te geven in Lumumbashi in Congo.  
 
Cultuur draag je hoog in het vaandel ? 
 
Zeer zeker. Ik heb heel wat in Afrika rondgereisd,  veel mensen ontmoet, 

veel gelezen en veel gestudeerd. Als priester-leraar vulde ik steevast mijn 

vakanties op met reizen. De ervaring die ik daar heb opgedaan heb ik 

geprobeerd over te maken aan mijn studenten. Tot op vandaag kan ik 

daar nog op teren. 

Ik heb de islam ginds ter plaatse bestudeerd. Ik heb gezien hoe de katho-

lieke Kerk zich manifesteert in die islamitische wereld. Het is dan ook 

vanuit die ervaring dat de spreuk „veroordeel niemand op voorhand‟ zo 

sterk tot mij is doorgedrongen.  
 
Kerken lopen leeg, lig je daar wakker van ? 
 
Zeer zeker, maar over een pasklare oplossing beschik ik niet. Ben ik ont-

goocheld? Zeker niet, we zagen dat reeds aankomen. De  kinderen van  

Mei ‟68 en de kinderen van de Flower Power periode,  ‟t is te zeggen de 

jeugd van toen, heeft een mentaliteitsverandering doorgemaakt : de 

waarden en de normen werden ter discussie gebracht en ook de Kerk 

werd niet onberoerd gelaten.  Maar die kinderen zijn vandaag de ouders 

en grootouders van de huidige generatie. Deze generatie heeft langer 

school gelopen, een betere opleiding genoten en veel zaken in vraag ge-

steld. Dus, doen alsof je neus bloedt, nee, daar kan ik geen genoegen 

mee nemen. Je mag nu ook niet onmiddellijk een ommekeer verwachten, 

dit zal ook zijn tijd moeten duren. Ja, de nieuwe Kerk misschien. 
 
Is er dan geen ‘licht’ meer in de Kerk? 
 
Meer dan je zou vermoeden. Met de secularisering van Kerk en geloof, 

moeten we vrede nemen. Maar de grootste uitdaging naar de toekomst 

toe is communicatie : leren praten met elkaar, luisteren naar elkaar en 

vanuit een christelijke invalshoek daaraan meewerken. We beschikken 

over heel wat middelen om met elkaar te communiceren maar ze zijn zo 

afstandelijk. Is het dan allemaal zo slecht gesteld ? Neen. Kijk, we heb-

ben nu de communies achter de rug.  Ouders, samengestelde gezinnen, 

eenoudergezinnen, allen zijn bezorgd om de toekomst van hun kinderen. 

Ze proberen hen steeds positief te oriënteren en wensen het beste voor 

hun kinderen. Het is toch datgene waar het om draait, of niet? Die men-

taliteit stemt me best goed. 
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In 1991 werd je pastoor van de Biest. 
 
Dat klopt. Toen ik aankwam was mijn wo-

ning nog niet helemaal af.  

‟t Was kamperen, van de tuin dan nog 

maar gezwegen. Deze had veel mee van 

een bouwwerf. Het zijn misschien wel vij-

gen na Pasen maar dat stemde me toch 

wat negatief. 

Kijk, als je nieuw aankomt op een parochie dan heb je heel wat informele 

gesprekken te voeren. Dit op zich vraagt al een hoop energie, laat staan 

de zorgen die ik er bovenop had met mijn woning. Maar … al bij al, alles 

is goed gekomen en ‟k jeune mij op mijn parochie, dat is ‟t voornaamste. 

 

Heb je ontgoochelingen opgelo-

pen in je carrière? 

 

Of je nu pastoor bent of iets anders, 

het overkomt iedereen wel. Belangrijk 

is dat je dat een plaats kan geven, 

het mag niet blijven hangen want an-

ders slaat het om in frustratie en dat 

is niet gezond voor je omgeving of 

voor de werksfeer.  
 
 
Luc, bedankt voor de babbel en … 

gefeliciteerd met je gouden priester-

jubileum.  
     

  De reporter 
 
 
 
 
 
 

 

Zondag 19 september 2010 
 in de Sint-Jozefskerk op de Biest 

bijzondere eucharistieviering 
ter gelegenheid van het gouden priesterjubileum van onze pastoor. 
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KWB-mannen per fiets naar de koolmijn … 

 

… maar natuurlijk ook een stukske per auto … per boot in Strepy 70 m 

omhoog „varen‟ … naar het mijnmuseum in Bois-du-Luc  enz… enz… 

De mannen gingen weer eens op (uit)stap. 
wg 
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zaterdag 29 mei … 36 vormelingen op de Biest.  Proficiat ! 
 

6 ploegen van de Biest in de top 15  
Op vrijdagen 21 en 28 mei vonden de halve finales plaats van het 25ste recre-

atieventornooi petanque.  Petanqueclub De Bevers richt ieder jaar een tornooi 

in voor gelegenheidsspelers en –ploegen die niet aangesloten zijn bij een jeu 

de boulesclub.  De finale ging door op vrijdag 4 juni in de Boulodroom (onder 

de esplanade).  Buren 1 uit de Paardenwijk behaalden de 15de plaats.   

De Biestboys 1 en 2 zaten elkaar op de hielen met respectievelijk de 13de en 

14de plaats.  De andere buren, logischerwijze Buren 2 genaamd, deden het 

iets beter en namen de 11de plaats voor hun rekening.  Allen behaalden ze 1 

overwinning op de finaleavond.  Vzw Waregemse Gordel rolt de top 10 binnen 

op de 8ste plaats dankzij 2 overwinningen.  De absolute winnaar op de Biest is 

de familie Vercruysse uit de Beekstraat. Dankzij 3 overwinningen belandden 

ze op de 3de stek.  Het zilver was voor de familie Nuyttens 2.  Tafeltennisclub 

1 stond op het hoogste schavotje op het einde van de finaleavond.   

Met dank aan Dirk Demeulemeester, organisator van het recreatieventornooi. 
 

Rik Verhaeghe 
 
 



 18 

Wat las je in ’t Biesteneirke ?   *** tweede helft 1995 *** 

 

We doken weer eens in ons archief en we keken na wat er allemaal te 

beleven viel op de Biest in de 2de helft van 1995. 

 

Enkele verenigingen werden voorgesteld. 

 Walter Deruyck, toenmalig directeur, stelde de Don Boscoschool 

voor.  Fier kon hij melden dat uit een doorlichting was gebleken 

dat het pedagogisch-didactisch peil onvoorwaardelijk gunstig was 

beoordeeld. 

 Voorzitster Christiane Van Neder stelde de hele ploeg van de Mis-

siekring voor.  Het missiefeest had in oktober plaats. 

 Achiel François en Roger Van Assche waren de bezielers van KBG.  

Ze gaven ons een overzicht van al hun activiteiten. 

 Luc Goethals stelde de Sint-Jozefparochie en de kerkfabriek 

voor.  Naast Mr. pastoor herkenden we ook Rosa Waelkens, Arnold 

Lavaert, Rosine Destoop, Frans Roobrouck en voorzitter Joseph 

Vanden Broucke. 

 Sabine en Ingrid meldden de start van Jong KAV op de Biest. 

 

Wat viel er te beleven op de Biest ? 

 De KAV-sters en KWB-ers verzamelden iedere dinsdagavond aan 

de kerktoren voor een rustige gezinsfietstocht. 

 In het Molenpark hadden liefst 109 sportievelingen deelgenomen 

aan hun gezinsfietstocht.  

 Mgr. Roger Vangheluwe kwam persoonlijk in onze kerk het vorm-

sel toedienen aan  9 jongens en 12 meisjes.  Vier catechesegezin-

nen hadden de vormelingen begeleid in hun voorbereiding. 

 Bij Ziekenzorg waren ze met 56 present voor een verrassingsreis 

richting Heuvelland en Catsberg. 

 Begin juli hadden de 10de Molenparkfeesten plaats in de Stijn 

Streuvelsstraat. 

 In 1995 braken de 16de ponyfeesten en de 12de wandelzoektocht 

alle records ! 

 

Wie leerden we beter kennen ? 

 De reporter ging ten huize bij Albert Vanpoucke.  Hij was vanaf 

1941 doelwachter bij „racing Kleithoek‟.  Een voetbalploeg opge-

richt op initiatief van „Wieske‟ Loosveldt.  Ze speelden op een wei-

de naast café „de Meirlaan‟.   

Deze ploeg groeide later uit tot „racing Waregem‟.   
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 Ook bij Jeroen Verhaeghe ging de reporter op bezoek.  Hij vernam 

er o.a. hoe deze jonge wielrenner zijn training opbouwt en hoe be-

langrijk de voeding is voor een renner. 

 Georgette Vanden Broucke – Kemseke vertelde over haar liefde 

voor het paard. 

 Johan Korber liet ons weten dat 16 man, onder leiding van Joseph 

Himpe, per fiets naar Alpe d‟Huez trokken (1050 km).  

 

Ook de geschiedenis van de Biest kwam aan bod. 

 De reporter snuffelde in de boeken van de heemkundige kring en 

las dat er in 1753 twee herbergen waren op de Biest : nl. „de 

Biest‟ en „de Roose‟. 

 Zuster Vianney vertelde hoe ze in 1955 terechtkwam op de Biest, 

hoe ze het eerste jaar les gaf in de oude houten garage van bloe-

misterij „Florex‟, hoe de bouworde meehielp aan de bouw van de 

school en hoe de school stilaan groeide.  

 

Hiermee werd ons eerste jaar afgesloten.  Bij de start van ‟t Biesteneirke 

had iemand smalend gezegd : “het eerste nummer zal geen probleem 

zijn, voor het tweede zal je moeten zagen om het samen te krijgen en 

een derde zal er nooit komen.”  We waren toen fier dat we het eerste jaar 

rond gekregen hadden : 10 nummers.   

Vol goede moed startten we de tweede jaargang. 

 
 
 
 

Wist u … 
 

- dat er ter gelegenheid van de burendag in de Vlasbloemstraat een   

nieuw godendrankje werd gedoopt, nl. „Xaviers Limoncello aperitief‟ ? 

 

-  dat dit aperitief zéér gesmaakt werd door de dames zowel 'on the 

rocks' als gemengd met een glaasje Cava ? 

 

-  dat het 's anderendaags in de Vlasbloemstraat stil was aan de over-

kant, zéér stil ....... ? 

 

-     dat tijdens de vakantie het „avondwandelen‟  met KWB op woensdag 

- met start om 19u30 aan de kerk - gewoon doorgaat ?   
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Activiteitenkalender  
 

  SOB ‘de roose’ voor alle reservaties: Paul Kindt     056 60 12 78 
     
 verantwoordelijke                  juli-augustus      Cecile Dhaluin 0474 926568 
     september          Paul Kindt  0474 926568  

SOB gesloten van 22 juli tot en met 15 augustus 
 
  

 

   donderdag   23 sept    19u30 redactievergadering 
   donderdag   30 sept    19u00 algemene vergadering in 'de roose' 
 

teksten oktobernummer binnen bij Paul Bossuyt vóór 19 sept 
 

    Info    0496 23 94 68 
 

   maandag  19 juli  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
   dinsdag  24 aug  14u00 kaarting in ‘OCN’ 
   maandag  13 sept  14u00 kaarting in ‘de roose’ 
   dinsdag  28 sept  14u00 kaarting in ‘OCN’ 
 
 
 
   woensdag        7 juli      14u00      kaarting in ‘de roose’ 
   woensdag     25 aug             14u00              kaarting in ‘de roose’ 
   woensdag     15 en 29 sept   14u00              kaarting in ‘de roose’ 
 

Molenparkfeesten      10-11 juli       zie pag. 6 

 

Waregemse Gordel     11 juli       zie pag. 8 

 

Korenbloem      20-21 aug      zie pag. 7 

     

                                  Info    056 60 39 37 kaarting    

                                  Info    056 60 34 64 biesteneirke@boss.be    


